
KONTROLA PROCESU 
PŘÍPRAVY PROJEKTU
SMUTEČNÍ SÍNĚ
Kontrolní výbor se na svých schůzkách zabýval projektem Smuteční síně na jilemnickém hřbitově. 
Kontrola se dá rozdělit na dvě problematiky:

1. Jakým způsobem se projekt dostal do fáze realizace bez veřejné diskuze a bez představení 
studie a projektu zastupitelům.

Podklad 1. Co předcházelo zadání studie a zadání projektu
Podklad 2. Odpovědi M. Šnorberta na dotazy KV ohledně Smuteční síně 

ze dne 6. 5. 2022
Podklad 3. Výzva k podání cenového návrhu studiu Aleš
Podklad 4. Zápis z 8. schůzky implementační skupiny
Podklad 5. Odůvodnění pro přímé zadání VZMR III. Kategorie

ZÁVĚR KV: 
– Kontrolní výbor prověřil, že správcem i příkazcem operací při zadávání studií a projektů 
jsou zaměstnanci městského úřadu. Volení zástupci občanů tak nemají možnost přímo 
rozhodovat o prioritách. Kontrolní výbor doporučuje, aby příkazcem těchto operací byl 
starosta města.

2. Jak byly diskutovány v komisích, vedením města a zaměstnanci města provozování 
Smuteční síně, ekonomika provozu, kapacita a využitelnost.

Podklad 6. Zjišťování kontrolního výboru jak se to dělá jinde

ZÁVĚR KV:
– Neproběhlo žádné zjišťování, kdo a za jakých podmínek bude provozovat smuteční síň.
– Jediná „odborná schůzka“ o provozu smuteční síně byla s hrobníkem panem Machotou.
– Nejsou známy podklady, jak došlo vedení města k počtu 100 obřadů za rok.
– Současný projekt Smuteční síně je určen pro město zhruba s desetinásobným počtem 
obyvatel.

V Jilemnici dne 7. 6. 2022 ing. Leoš Erben

předseda kontrolního výboru



Podklad 1. CO PŘEDCHÁZELO ZADÁNÍ 
STUDIE A ZADÁNÍ PROJEKTU

Dle sdělení pana M. Šnorberta prvotní impuls k výstavbě smuteční síně vzešel z implementační 
skupiny strategického rozvoje, kterou tvoří členové RM a další členové (nezmínění).

DOHLEDANÉ UDÁLOSTI VZTAHUJÍCÍ SE K DISKUZI O SMUTEČNÍ SÍNI A USNESENÍ 
RADY MĚSTA A ZASTUPITELSTVA MĚSTA JILEMNICE TÝKAJÍCÍ SE SMUTEČNÍ SÍNĚ

datum neznámé implementační skupina, odkud prý vzešel požadavek na smuteční síň (v 
zápisech o tom zmínka nebyla nalezena)

26.2.2020 14. jednání ZM - schvalování rozpočtu na rok 2020 - 300 000,00 Kč  na 
studie
Text: Nadále bude pokračovat příprava projektových dokuemntací k akcím, 
které se budou realizovat v příštích letech (přístavba DC, území bytové 
výstavby Buben, chodník Roztocká, smuteční síň, knihovna, komunikace 
Nouzov, cyklostezka apod.

16. 9. 2020 Na 8. schůzce implemantační skupiny: “V úvodu byl představen dílčí projekt 
– koncept studie smuteční síně na tzv. „dětském hřbitově“” (viz Podklad 8)

13.10.2020 Zveřejněna „zkrácená verze“ studie na vývěsce za radnicí, kde mj. chybí 
mezi autory Ing. Arch. Martin Šnorbert. (K videní zde: 
https://www.facebook.com/PiratiJil/photos/pcb.207817010763707/20781686
7430388/)

27.10.2020 Roman Vyšanský si píše s Martinem Šnorbertem st.
https://www.facebook.com/notes/1289309911408409/
(Na základě toho přichází od insiderů informace o střetu zájmů vedoucího 
odboru.)

30.10.2020 Na webu města zveřejněno originální text studie, kde je jako autor uveden 
Ing. Arch. Lukáš Velíšek a Ing. Arch. Martin Šnorbert.

14.10.2020 46. jednání RM: vyjímka u veřejné zakázky na projekt smuteční síně
Text: RM schvaluje vyjímku u zadávání veřejné zakázky „Zpracování 
jednostupňového projektu (DSP/DPS/DVZ) smuteční síně“ dle článku 12, 
bod 1 a 3 vnitřní směrnice č. 1/2019 o zadávání veřejných zakázek.

30.11.2020 Zveřejnění zakázky na profilu zadavatele: https://sluzby.e-zakazky.cz/profil-
zadavatele/166a9288-1063-4f71-9ef6-84882e8b8ae2/zakazka/
P20V00000012 - 750 000,00 Kč 

24.2.2021 21. ZM - schvalování rozpočtu na rok 2021 - 950 000,00 Kč
Text: Nadále bude pokračovat příprava projektových dokumentací k akcím, 
které se budou realizovat v příštích letech (přístavba DC, území bytové 
výstavby Buben, chodník Roztocká, smuteční síň, komunikace Nozov, 
cyklostezka „Za prací“ a „Hraběnka“ aj.

15.9.2021 25. ZM - 71/21 odkoupení pozemku od ČČE Jilemnice - 1 360,00 Kč
Text: Viz. příloha č. 8 Město Jilemnice v současné době pracuje na projektu 
rozlučkové síně na místním hřbitově. Pro uložení sítí, které budou realizací 
projektu dotčeny, bude město Jilemnice potřebovat i část pozemkové 
parcely p.č. 636 ostatní plocha, pohřebiště ve vlastnictví Farního sboru 
Českobratrské církve evangelické v Jilemnici, v k.ú. Jilemnice. Na základě 
jednání s vlastníkem pozemku bylo dohodnuto, že církev potřebnou část 



pozemku odprodá, pokud město Jilemnice zafinancuje náklady s převodem 
spojené. Na základě jednání s vlastníkem pozemku bylo dohodnuto, že církev  
potřebnou část pozemku odprodá, pokud město Jilemnice zafinancuje 
náklady s převodem spojené.
Město Jilemnice tedy nechalo zpracovat znalecký posudek, cena dle posudku 
na cenu tržní činí 20 Kč/m2, a dále geometrický plán na oddělení pozemku. 
Dle něj má oddělovaná plocha pozemku výměru 68 m2. Kupní cena tedy 
bude činit 1360 Kč.

2.3.2022 29. ZM - schvalování rozpočtu na rok 2022 - 5 380 000,00 Kč 
Text: K rozpočtu kapitálových výdajů 2022: Bude zahájena výstavba 
smuteční síně (5.380 tis. Kč) a vybudováno workoutové hřiště na Hraběnce  
(400 tis. Kč).

ČERPÁNÍ VÝDAJŮ NA SMUTEČNÍ SÍŇ

2020 ČÁSTKA 262 933,-
2021 ČÁSTKA 926 033,-
2022 ČÁSTKA 39 085,-
+ další předpokládané čerpání v roce 2022

5 380 000,-



Podklad 2. Odpovědi M. Šnorberta
na dotazy KV ohledně Smuteční síně
ze dne 6. 5. 2022
 
- Proběhlo jednání s pohřební službou nebo s případným jiným pronájemcem, jestli bude 
využívat Smuteční síň a za jakých podmínek?

S pohřební službou jednání proběhlo, ale s ní nemá město Jilemnice uzavřen smluvní vztah 
(nedovolená podpora soukromému subjektu?), takže požadavkům na „mrazáky“ v objektu  nebylo 
vyhověno. Nejvíce byla diskutován provoz, průběh obřadu  a kapacita, většině požadavků bylo 
vyhověno. Dále bylo pracováno s panem Machotou (hrobník a má na správu hřbitova smluvní 
vztah), zde mu v původním domku budou vytvořeny lepší podmínky

-  Může být předložen položkový rozpočet?

Původní odhad ceny objektu, přípojek a parkovacích stání byl cca 39,37  mil. Kč s DPH, nyní po 
přepočtech i po požadavku nové kanalizace a vodovodu a přeložek sítí je to okolo 53 mil. Kč, 
přičemž cca 5,5 mil. Kč s DPH činí přeložky a z toho vodovod a kanalizace by měl být v režii VHS 
Turnov (cca 4 mil. Kč)  by mělo realizovat VHS (vodovod a kanalizace). Položkový rozpočet dosud 
zpracován není, jsme ve stadiu projektu pro vydání společného územního a stavebního řízení. Po 
vydání stavebního povolení bude dopracována prováděcí dokumentace i s položkovým rozpočtem, 
který vše upřesní. Definitivní cena může být až po soutěži. Teoretická možnost získání dotace na 
zelenou střechu a modrozelenou infrastrukturu (záchyt deštových vod z nově zřízených parkovacích 
míst a z jímání dešťové vody na zálivku)

- Proč nebyla soutěžena studie?  

V rozpočtu města pro rok 2020 byla schválena částka 150 000 Kč na vypracování studie smuteční 
síně. Tato částka by na vypsání soutěže a odměny zúčastněným nestačila. Takže postup je níže 
uveden, Cena za studii byla 120 000 Kč bez DPH. Vedení města bylo i s předsedou komise rozvoje 
o přímém zadání informováno a nevyslovilo námitek…
V rámci požadavku na vybudování smuteční síně v Jilemnici byl osloven architektonický ateliér 
ALEŠ, s.r.o. Praha 4 k podání nabídky na zpracování studie. Důvodem pro přímé zadání byl fakt, že 
v rámci hledání nejvhodnější lokality pro umístění smuteční síně tento ateliér v předstihu 
vyhodnotil 4 možné lokality v součinnosti s urbanistickou vizí zpracovanou ing. arch. Janou 
Langerovou. Navrhovaná cena za nabízenou službu je v místě a čase obvyklá s přihlédnutím ke 
skutečnosti, že v území se nenachází příliš renomovaných architektů.  Návrh ceny vychází 
z honorářového řádu (předpokládaná cena stavby 20,3 mil. Kč bez DPH = cena studie 286 tis. Kč). 
Z této ceny byla poskytnuta sleva 58%.

- Můžou být předloženy podklady pro vypracování studie?
V přílohách, vše podstatné je v souboru výzva k podání cenového návrhu, k definici zadání 
proběhly minimálně 3 schůzky formátu někdo z vedení města, ing. Morávková, Šnorbert, Machota 
a telefonicky pohřební služba….



Podklad 3. Výzva k podání cenového 
návrhu studiu Aleš
DODÁNO M. ŠNORBERTEM

Výzva k podání cenového návrhu
Tímto Vás vyzýváme k podání cenového návrhu na zpracování PD pro výstavbu smuteční síně 
v prostoru tzv. dětského hřbitova, která by měla sloužit pro výstavbu tohoto objektu občanské 
vybavenosti a zároveň nastínit zbývající využití zbývajícího prostoru. Cenovou nabídku rozdělte na 
fázi studie /případně lze požadovat i částku za koncept a dopracování studie), rovněž lze stanovit 
rozdělit částku za jednostupňový projekt k projednání ve stavebním řízení a po zapracování 
připomínek DOSSů a výkazu výměr.
Požadavky na smuteční síň v Jilemnici

● Umístit smuteční síň na pozemku tzv. dětského hřbitova (p. p. č. 634 a nejspíše i jako 
náhradu hrobníkova domku st. p. č. 635 v k. ú. Jilemnice, při zachování dvojice vzrostlých 
lip

● Parkování navrhnout podél komunikace ve Zvědavé uličce.
● Potřebný počet smutečních hostů je 80, z toho 40 sedících.
● Předpokládaný počet obřadů je cca 100 za rok, je třeba počítat s tím, že bude i více obřadů 

za den.
● 80% obřadů předchází žehu, 20% pohřbů do země.
● Řešení musí umožnit tradiční vynášení rakve.
● Návrh musí řešit zeleň a výsadbu stromů v širším kontextu, s návazností na katolický a 

evangelický hřbitov, umístění rozptylové loučky a pietního místa.
● Není požadován chladící (ani mrazící) box, ani prostor pro mytí a oblékání těl. Tyto prostory 

má pohřební služba pronajaty v jilemnické nemocnici. Těla budou přivážena před obřadem a 
po něm opět odvážena. Zásadu je třeba ověřit s hygienickou stanicí.

● Požadavek na tzv. výstav, místnost pro rozloučení pro úzkou rodinu. Po uplynutí lhůty od 
úmrtí je nezbytné pozůstalé od otevřené rakve oddělit sklem.

● WC pro smuteční hosty, zároveň přístupný pro návštěvníky hřbitova (zamykání, vstup na 
mince ?).

● Kancelář pohřební služby (obřadníka), obsluha svícení, reprodukované hudby apod.
● Prostor pro řečníka a živou hudbu (komorního charakteru). Velkoformátová obrazovka.
● Skladový prostor pro hrobníka (charakter garáže) s malým administrativním pracovištěm.
● Společné sociální zázemí pro pohřební službu a hrobníka.
● Vytápění musí být navrženo ekonomicky, z hledisek investičních i provozních, zohlednit 

nárazový provoz. Zabezpečit minimální teplotu. Zmíněna možnost vytápěných lavic.
● Řešit náhradní zdroj elektrické energie pro případ výpadku

Požadavky na zpracování, projednání, termíny
● Zpracování studie ve dvou fázích

1. Koncept studie k projednání v orgánech města a prověření možnosti výstavby (1x 
tištěné provedení + elektronická verze v PDF), předložení během srpna

2. Dopracování studie dle připomínek zadavatele (3 x tištěné provedení + elektronická 
verze)

● Jednostupňový projekt použitelný pro vydání stavebního povolení a umožňující zadat 
veřejnou zakázku (výkaz výměr), předpokládaný termín do 30. 11. 2020, max. 15. 12. 2020 
(odvislé od termínu projednání a zapracování připomínek ke studii a na projednání na 



stavebním úřadu).
 

V Jilemnici dne 3.6.2020 ing. Martin Šnorbert
Vedoucí odboru rozvoje, investic a majetku



Podklad 4. Zápis z 8. schůzky 
implementační skupiny
DODÁNO M. ŠNORBERTEM 27. 5. 2022 s komentářem

Zatím posílám text do rady pro další stupeň, z toho vyplývá, že to bylo představeno v komisi 
rozvoje a v implementační skupině. V implementační skupině pro strategický rozvoj vznikl 
požadavek po větším počtu parkovacích míst.

Zápis z 8. schůzky implementační skupiny pro období 2019 -2022
ke Strategickému plánu 2008 - 2025, s tématy

AKČNÍ PLÁN 2021-2022

Jednání se konalo dne 16. 9. 2020 v kanceláři starosty města Jilemnice od 9:00 hodin.
Přítomni dle prezenční listiny  (9), omluveni: Richter, Vinklář,  Malý, Hornig, Hančová, Král, 
Faistauer

Účelem jednání implementační skupiny bylo pokračování činnosti skupiny po pauze způsobené 
čínskou chřipkou. Potvrdil se cíl – příprava  AP pro léta 2021 - 2022 pro schválení na jednání 
zastupitelstva města v lednu 2021 (před schválením rozpočtu na rok 2021).  a cesta jak cíle 
dodosáhnout – použití nástroje NSZM ČR - Dataplán při využití spolupráce s NSZM ČR. Formu 
použití i spolupráci pojedou 22. 9. 2020 domlouvat Hlaváč a Šnorbert do Jihlavy v rámci 
workshopu pořádaného  národní sítí k tématu „Strategie a data ve zdravých městech“.
Členové implementační skupiny obdrželi nové heslo, aby mohli nahlížet do dosud zapsaných 
projektů, bohužel v průběhu času bylo zjištěno, že databáze projektů se dosud neotevřela pro 
veřejnost a tudíž vstupy  zatím nejsou funkční. Nadále platí, že editaci stávajících projektů i 
zakládání nových bude provádět jedna osoba (Šnorbert), i když by mohl každý, kdo obdržel heslo, 
případně může být pověřen někdo garantem příslušného projektu (součást procesu, který dořešíme 
na příští schůzce).
V úvodu byl představen dílčí projekt – koncept studie smuteční síně na tzv. „dětském hřbitově“. 
Byla vznesena připomínka na navržení více parkovacích míst. Tento podnět bude předán 
zpracovatelům studie a bude dále diskutován při případném zpracování jednostupňové PD.
Dále byly aspoň částečně představeny projekty nově zařazené do databáze projektů. Zde vzhledem 
k nepřítomnosti aspoň tří radních vyvstala otázka, jestli je třeba předkládat do rady města, či zda 
postačí přítomnost radních jako členů pracovní skupiny pro implementaci. Předseda skupiny 
(starosta) stanoví  proces zařazování a vyřazování projektů do zásobníku projektů. Doporučení  od 
zapisovatele, nechat pouze v pracovní skupině při účasti nadpoloviční většiny členů pracovní 
skupiny. V databázi projektů zatím není uveden projekt přístavby speciální školy k dětskému 
centru, ačkoli se o zadání studie diskutovalo, tak ke dnešnímu dni zatím práce nebyly zahájeny 
(poždavky jedn
 
Ze zápisu z 6. schůzky zatím platí následující:
Zásobník projektů bude obsahovat všechny známé záměry a projekty (tedy i ty, které jsou obsaženy 
v jiných schválených strategických dokumentech – zdravotní plán, energetický plán, komunitní plán 
sociálních služeb, komunitní plán z fór), před spuštěním pro veřejnost nutnost „pročištění“
Aktualizace zásobníku – schválení minimálně v RM s doporučením (předjednáním) implementační 
skupinou (zařazení, vyřazení projektů)



Stanovení garantů a manažerů – zatím pravomoc starosty

Definice pojmů:
Garant projektu – hlavní hybatel s vidinou cíle projektu, většinou politik, který pro daný projekt 
zajišťuje podmínky přijetí v radě a zastupitelstvu, včetně nezbytného finančního krytí, přesvědčuje 
v politické rovině ostatní
Manažer projektu (dříve partner)  – pomocník i 1. oponent garanta, zajišťuje administraci, 
zodpovídá za realizaci a aktualizaci projektu (včetně dat v Dataplánu), pomáhá definovat prostředky 
(studie, potřeby, nároky, lidské zdroje, časový horizont)

Z následné diskuse o změnách způsobených současnou situací (druhá vlna čínské chřipky?) 
vyplynuly další podněty:

Doplnit do zásobníku projektů projekt : „Digitální infrastruktura města Jilemnice“ (zatím pracovní 
název), předpoklad finanční prostředky z EU, zajištění dostatek dat pro Jilemnici , najít partnera 
(oba kraje , které v Krkonoších působí, atd.), navazující  projekt Internet do každé rodiny.  
Poprosím všechny, kteří o problematice více ví, aby tuto myšlenku dále rozvinuli).  Vychází z nové 
situace, kdy distanční komunikace bude více vyžadována a zatím v území není dostatečné pokrytí 
datových přenosů.

Dále se členové shodli, že je třeba pokračování v zainvestování pozemků pro umožnění IBV, 
případně startovacích bytů, aby nám mladí neodcházeli do jiných obcí, stoprocentní shoda již 
nepanovala v priorizaci, zda otevřít další plochy na okrajích města (v našem případ speciálně 
Buben), či zda se nepokusit „zahustit“ zástavbu ve stávajících hranicích města (např. prostor okolo 
hřbitova).

V nejbližší době bude jednáno o změně č. 4 územního plánu. Návrhy na změnu by se nejdříve měly 
představit a předjednat na pracovním zastupitelstvu za účasti pověřeného zastupitele (ing. Aleš 
Kožnar) a zpracovatele územního plánu (ing. Arch. Alexander Holub).  Z naší pracovní skupiny by 
se měl uplatnit požadavek na vypuštění (případně minimalizování) minimální plochy pro zástavbu 
(zatím na většině nových lokalit navrhováno více jak 1000 metrů čtverečných). Pracovní materiál 
ing. Arch. Holuba (jeho názor na požadované změny č. 4), ať již podněty z vnějšku, tak podnět na 
zrušení plochy veřejné vybavenosti u objektu čp. 332 (bývalá dialýza) ze strany města jsou přílohou 
tohoto zápisu. Zápis zasílám v otevřeném souboru, případně doplňte, upravte, cítíte-li, že je potřeba 
něco upravovat…

Příští schůzka bude svolána operativně.

Zapsal dne 16. 9. 2020 Šnorbert



Podklad 5. Odůvodnění pro přímé zadání 
VZMR III. kategorie

NÁZEV AKCE:  „Zpracování jednostupňového projektu (DSP/DPS/DVZ) smuteční síně 
v Jilemnici.“

Předmětem plnění je zpracování jednostupňového projektu smuteční síně v Jilemnici, v úrovni 
potřebné pro obstarání územního rozhodnutí a stavebního povolení a také pro zadání výběrového 
řízení.  Podkladem pro vypracování této dokumentace je zpracovaný čistopis studie Smuteční síně 
v Jilemnici, který byl odevzdán dne 2. 10. 2020. Studii vypracoval architektonický ateliér Aleš s.r.o. 
Praha. Koncept studie byl představen v komisi rozvoje, v implementační skupině strategického 
plánu i v pracovní skupině pro regeneraci ve stupni rozpracovanosti, vznesené připomínky byly 
zapracovány nebo oponovány.

Z důvodu kontinuity již provedených projekčních prací i z důvodu autorských a licenčních práv byl 
výše uvedený atelier osloven o podání cenové nabídky i navrhu smlouvy o dílo.
Konečný cenový návrh byl podán po zapracování připomínky na zvýšení parkovacích stání, která 
zvedla celkovou cenu stavby na 32 537 tis. Kč bez DPH.  Pro orientační výpočet ceny dle 
kalkulačky ČKA byla použita zaokrouhlená cena 30 mil. Kč bez DPH, .a hodinová sazba kanceláře 
500 Kč/hod.  Za těchto předpokladů vyšla cena projekčních prací na  2 304 tis. Kč bez DPH.

Ze strany Ateliéru byla v cenovém návrhu navržena cena 750 tis Kč bez DPH, což činí 32,56% 
z orientační kalkulace ceny DP podle kalkulačky ČKA.  Nabízená cena tak spadá dle směrnice 
města Jilemnice č.1/2019 „Pro zadávání veřejných zakázek“ do III. kategorie  VZMR ( rozmezí 500 
tis. – 2 mil. Kč)

Z výše uvedených důvodů, doporučujeme radě města akceptovat předloženou cenovou nabídku i 
návrh SOD a využít ustanovení čl.12, odst. 1 a 3 směrnice č.1/2019 a rozhodnout o udělení výjimky 
z této směrnice.



Podklad 6. ZJIŠŤOVÁNÍ KONTROLNÍHO 
VÝBORU JAK SE TO DĚLÁ JINDE

Místo Kapacita
celkově/z toho 
sedících

Počet pohřbů za 
rok

Poplatek
všední den/víkend

Zaměstna
nci

Horní Branná ? 93 (rok 2021) 3025/3025 0

Rokytnice n. J. ? 50 1500/2500 1

Poniklá 30/20 10 3000/3000 ?

Vrchlabí     

- u hřbitova 70/24 ? ? ?

- klášterní kostel velká ? ? ?

- kostel ? ? ? ?

OBVYKLÝ STAV VYUŽÍVÁNÍ SMUTEČNÍCH SÍNÍ V OKOLÍ

Smuteční síň je v majetku obce a ta ji pronajímá pohřební službě za poplatek, který pak  pohřební 
služba zahrnuje do ceny pohřbu – tuto účtovanou částku nám pohřební služby nesdělily.

VRCHLABÍ
Smuteční síň u hřbitova je města a to ji pronajímá pohřební službě. Ta účtuje poplatek za pronájem 
pozůstalým (výši neznáme), finance jdou jí a město ji ještě ročně přispívá 100 tis. na údržbu, sekání 
okolí atd.
Na dotaz, zda Vrchlabí využívá i Horní Brannou bylo sděleno že v jednotkách případů za rok

JILEMNICE
Dle sdělení pohřební služba za rok vyřizuje asi 230-250 pohřbů. Pro rozloučení využívá nejčastěji 
Horní Brannou – průměrně 50 x ročně

HORNÍ BRANNÁ – HARRACHOVSKÁ HROBKA
Počty rozloučení (dle sdělení OÚ Horní Branná)
2017 - 73
2018 - 62
2019 - 67
2020 - 68
2021 - 93 (covid)



CO Z TOHO PLYNE?
Jak vyplývá z odpovědí pohřebních služeb je obliba konání pohřbů v rozlučkových místností 
klesající. Nahrazují je alternativní způsoby včetně rozloučení např. na zahradě domu apod. Stoupá 
počet pohřbů bez obřadu.
V jilemnické smuteční síni se tedy bude konat max. 50 pohřbů za rok a to za předpokladu, že 
jilemnická pohřební služba nebude využívat Harrachovskou hrobku v Horní Branné.
Náklady na výstavbu - 50 000 000, není za současných cen ve stavebnictví určitě konečná.
Náklady na provoz a údržbu: odhad několik set tisíc za rok, bez ohledu na to, kolik se zde bude 
konat obřadů.
Výnosy z pronájmu: minimální vůči mandatorním výdajům.
Výše ceny za pronájem: je zřejmé, že musí kopírovat cenu Horní Branné – 3025 Kč. Pokud by byla 
výrazně vyšší, pozůstalí zvolí Horní Brannou.

POKUS O STATISTIKU :-)
Pokud by se počítalo s 50 pohřby za rok po dobu například 30ti let a roční náklady na provoz a 
údržbu by byly hypoteticky 400 000,- dostaneme částky:

Náklady na stavbu a provoz za 30 let = 62.000.000 Kč
Výnosy z nájmu za 30 let = 4.537.500 Kč
Náklady -výnosy = 57.462.500 Kč
57.462.500 : 30 (roky) : 50 (pohřby) = 38.308 Kč
Cena jednoho rozloučení pro provozovatele: 38.308 Kč

Celkové náklady na jedno rozloučení bude město doplácet téměř 40.000 Kč


